

# Referat OSK-SoV december 2023

## Formalia:

- Sindsrobøn  
Afholdt
- Præsentationsrunde og afbud  
Til stede: Ulrik (GSR Næver Alone, litteraturansvarlig), Viktor (nysgerrig), Mikkel (repræsentant Unitydag), Jesper (GSS Frihedsgruppen, OSS, litteraturansvarlig), Jane (GSR Livet som clean, OSR), Ken (GSR Fællesskabet), Simon (GSR Frihedsgruppen), Mogens (sekretær)  
Afbud: Ejvind (GSR Pejsemødet, ordstyrer), Maiyanne (GSR Femina, Styrke og håb, kasserer), Brian (GSS Næver Alone, Helplineansvarlig), Kim (GSS Styrke og håb)
- Velkommen til nye
- Oplæsning af Traditioner og Koncepter  
Blev oplæst
- Bemærkninger/godkendelse af beslutningslog/referat fra sidste møde og dagens dagsorden  
Alt godkendt

Rapportering: (emner der ønskes taget op i delingssessionen bedes I notere)

## Fra grupperne:

### Mandag:

*Livet som clean, Holbæk, kl. 19.30-20.20*

[\(se rapport her\)](#)

*Femina Kvindemøde, Online, kl. 18.30-19.30*

[\(se rapport her\)](#)

### Tirsdag:

*Fællesskabet, Vordingborg, kl. 19-20*

Møder fungerer godt, mange deltagere, struktur uændret, har GSM på tirsdag

*Tirsdagsgruppen, Kalundborg, kl. 19-20*

### Onsdag:

*Pejsemødet, Roskilde, kl. 19.19-20.20*

[\(se rapport her\)](#)

*Sydhavsøerne, Nykøbing F, kl. 19-20*

*De frie fugle, Slagelse, kl. 19-20*

### Torsdag:

*Kærlighedens Forum, Ringsted, kl. 19-20*

### Fredag:

*Næver Alone, Næstved, kl. 19-20*

[\(se rapport her\)](#)

*Vita Nova, Holbæk, kl. 19-20*

### Lørdag:

*Lørdagsgruppen, Ringsted, kl. 10-11*

*Styrke og håb, Vordingborg, kl. 14-15*

[\(se rapport her\)](#)

*De skæve skruer, Slagelse, kl. 15.45-17*

### Søndag:

*Frihedens Forum, Sorø, kl. 19-20*

*Frihedsgruppen, Nykøbing F, kl. 19-20*

[\(se rapport her\)](#)

# Referat OSK-SoV december 2023

## Fra betroede tjenere:

- **Kasserer**

Vedhæftet bogføringen for november måned

### Indtægter:

Donationer i alt kr. 2.027, -

### Udgifter:

# Diæt & transport OSR & OSS / RSK november kr. 1.183, -

# Zoom abonnement september kr. 141,21

Udgifter i alt kr. 1.324,21

### Morgenmad på OSK-mødet

Udgift til morgenmad for november er på kr. 141,50 og der blev indsamlet kr. 267,- kr. Separat bogføring for morgenmaden er vedhæftet (12a)

### Det betyder, at der pt. er t overskud på kr. 69,50 på morgenmadskontoen

Ved udgangen af november måned var kontant & bank beholdningen således:

Kontant kr. 1.566,00

Hovedkontoen kr. 26.104,75

Aktivitetskontoen kr. 15.423,47

- **Litteraturansvarlig**

Det ser ok – god gang i salget. Små udfordringer. Rod i tingene hos NAWS Europe. Har en del ”udgåede mønter” samt specielle mønter. Søger vejledning i hvad startpakke skal indeholde.

(se kasserapport 12b)

- **Helpline**

- **Webkontakt**

- **Unitydag**

Valg af kasserer, referat fra første udvalgsmøde.

Hvad gør vi med valg af kasserer? Udskyder det til januar?

Godt møde mange deltagere. Fire forslag til tema. Måske skal vi rykke dagen. Tema sendes ud til grupperne sammen med referatet fra mødet. Er vedhæftet.

- **Task force**

Tilbage melding fra online udvalgsmøde

Hold et fint møde delt os op til de forskellige møder. Udvalget hedder nu ”Informations ad-hoc udvalg”.

Har besøgt en gruppe hvor vi blev taget imod.

- **OSR/OSS**

Tilbage melding fra RSK-mødet

Referatet kan ses HER

Der skal nedsættes et ad hoc-udvalg omkring SoMe til at skabe rammerne.

Lydbøger til salg via hjemmesiden er ikke helt afklaret.

Helpline bolsjer skal vi tage op igen.

Der er medlemsundersøgelser du kan udfylde [Link her](#)

Snak om det er et ønske at rapporter kan udfyldes og sendes direkte?

Der er lavet flyer og foreløbigt program for Service konferencen.

Tak til Jane for god forvaltning af posten

# Referat OSK-SoV december 2023

## Delingssession:

- Emner fra sidste møde:  
Snak om konsensus 😊  
Der er forskellige måder at bruge det på. Forståelse er vigtig. Skal vi afholde workshop?
- Emner opstået under øvrig rapportering:  
Special mønter – hvad skal vi med dem? Har en del ældre mønter, samt de dyre specielle mønter. Vi sælger dem og gør opmærksom på vi har de specielle.  
Startpakker?  
Hvad skal der egentlig være i en sådan? Forskelligt fra område til område. Er det ikke ok vi behøver ikke være ens. Hvor mange startpakker handler det om? Ganske få. Vigtigt at den kommer retur hvis mødet lykkes.  
OR bolsjer.  
Alle andre områder går ind for det – skal vi ændre holdning?  
Rapporter online?  
Der kan siges både for og imod.

## Beslutningssessionen:

- Forslag fra delingssessionen:  
Vi kontakter RSK omkring konsensus workshop på næste RSK-møde.  
Vi spørger grupperne omkring bolsjerne!  
Udskyder beslutning om rapporter

## Meddelelser:

Ting der skal med ud til grupperne:

Hvad skal startpakker indeholde?

Genovervej bolsjer – alle andre er positive.

Tema for Unitydag skal beslottes. - ([se referat her](#))

Er der nogen der vil være med i ad hoc-udvalg omkring SoMe?

Midnatsmøde i Frihedsgruppen juleaften.

På valg i januar: OSR, OSS, kasserer, sekretær, litteraturansvarlige – cv i december gerne inden 3 mandag.

## Eventuelt:

OSR har afleveret PC til sekretær.

## Næste møde/nøgle og morgenmad:

Søndag den 7. januar kl. 10 – Simon har nøglen

## Rundt om mødet